
Protokół Nr  6/07
z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej

w dniu  4. kwietnia  2007 r.

Obecni wg załączonej listy.
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej

Tematyka  Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Analiza wykonania budżetu Miasta za rok 2006. 

- przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta.
3. Rozpatrzenie regulaminu przyznawania  nagród białogardzkim twórcom kultury.

Przedstawia: Arkadiusz Jaskulski, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu
4. Sprawy różne.
5. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1
Posiedzenie o godz. 16.30 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji –  

Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia, który przegłosowano  
za-10 (jednogłośnie).

Ad 2

Analizę wykonania budżetu Miasta za rok 2006 w działach dot. edukacji, kultury, kultury 
fizycznej i opieki społecznej przedstawiła Skarbnik Miasta.

Głos w dyskusji zabrali:
J.Leszczyk  –  zgłosił  uwagi  do  wyjaśnienia   -  str.  90,  zadania  związane  z  PEFRON-em, 

wynajmem sceny.
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił,  że dotyczy to integracyjnych spotkań artystycznych,  na które 

było dofinansowanie w 70%.  
J.Leszczyk – poruszył zapis w tabeli dot. pracowników administracji.
Z-ca  Burmistrza  –  odpowiedział,  że  w  szkole  obowiązuje  27  godzin  tygodniowo  pracy. 

Godzina ponadwymiarowa jest większa niż nauczyciela. To związane z ograniczeniem 
godzin ponadwymiarowych i z jednego etatu robią się dwa etaty.

Skarbnik – dodała, że bardzo drogie jest nauczanie indywidualne. 
J.Turnik –  stwierdził, że spada ilość godzin ponadwymiarowych. Dzieci rozbijane są na lata, 

obwody szkolne.
J.Leszczyk  –  zwrócił  uwagę  na  pomyłkę  „132 powinno być  zmniejszone”,  bo  było  133. 

Radny  zwrócił  uwagę  na  niewykorzystane  10  tys.  zł  w  pozycji  „stowarzyszenia 
sportowe”.

Skarbnik – wyjaśniła, że Burmistrz 10 tys. zł  zostawił na nagrody, co zapisano w planie po 
zmianach.

K.Sosnowski – pytał jakich nauczycieli brakuje w szkołach, bo w szkołach nie ma miejsca na 
przyjęcia nowych nauczycieli?

1



Ad 3

Komisja zapoznała się z regulaminem przyznawania  nagród białogardzkim twórcom kultury,  
stanowiącym załącznik do protokołu.

Głos w dyskusji zabrali:
J.Harłacz – proponował, aby nie zajmować się dzisiaj, bo nie ma referujących.
K.Jarosz – poparł przedmówcę, aby przedstawić temat przez kompetentną osobę.
B.Stanczewski  –  wnioskował,  aby  wyznaczyć  do  kapituły  jednego  radnego  i  pozostawić 

regulamin do wypracowania.
J.Turnik – zgłosił, aby wykreślić zapis po wyrazie „kultury” oraz dopisać „wnioski przyjmuje 

sekretariat  Burmistrza”.  Ponadto radny wnioskował,  aby wnioski  o  przyznanie  nagród 
opiniowała merytoryczna komisja Rady Miejskiej.

Z-ca  Burmistrza  –  stwierdził,  że  wnioski  można  pobrać   w  Biurze  Interesanta.  Z-ca 
Burmistrza poinformował, że  jutro o godz. 13.00 odbędzie się Rada Sportu.

W wyniku dyskusji Komisja przegłosowała następujące wnioski:
§ 2 wykreślić zapis  po wyrazie „kultury” i postawić kropkę 

przegłosowano: za-11 (jednogłośnie) 
§ 4 pkt 2 zmienić na następujący zapis:  „Wnioski o przyznanie nagród przyjmuje Sekretariat 

Burmistrza do końca marca każdego roku kalendarzowego.”
przegłosowano: za-11 (jednogłośnie) 

§ 4 pkt 3 dodać zapis „Wnioski o przyznanie nagród opiniuje merytoryczna komisja Rady 
Miejskiej.” 
przegłosowano: za-11 (jednogłośnie) 

§  5  pkt  2  zmienić  na  następujący  zapis:  „W  skład  Kapituły  wchodzą  trzy  osoby:  dwie 
desygnowane  przez  merytoryczną  komisję  Rady Miejskiej  i  jedna desygnowana  przez 
Burmistrza Miasta.”
przegłosowano: za-12 (jednogłośnie) 

Regulamin przyznawania  nagród Burmistrza  Miasta  Białogard białogardzkim twórcom 
kultury zaopiniowano pozytywnie z poprawkami, głosując: za-12 (jednogłośnie).

Ad 4
Sprawy różne:

J.Harłacz – poruszył sprawę zadłużenia szkoły Scholar. Radny uważa, że niedopuszczalne 
jest, aby mieszkańcy Miasta zawracali głowę Burmistrzowi czy radnym naprawą za 20 zł. 
Radny  zgłosił  wniosek,  aby  środki  ze  sprzedaży  budynku  Scholar  przeznaczyć  na 
częściowe  pokrycie  zobowiązań  ZBiLK  a  jeśli  nie  zostanie  sprzedany  Radny 
proponował, aby  wymówić dzierżawę i budynek przeznaczyć na lokale mieszkalne.

K.Sosnowski  –  pytał  ile  w tym budynku jest  klas,  czy nie można przenieść  ich do innej 
szkoły?  

B.Stanczewski – powiedział, że przez wygospodarowanie części internatu będą mieszkania 
rotacyjne.  Radny proponował,  aby cały dół drugiej  części Internatu zostawić w gestii 
Internatu.  Powiat  płaciłby  Miastu  za  dzieci,  a  Miasto zachowa 900 tys.  zł  .  W razie 
zalania  takie  mieszkania  są  potrzebne.  Fantastyczne  byłoby  przeniesienie  MOPS  do 
wyremontowanej kuchni. 
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Sł.Domański –  stwierdził, że w budynku  Scholar budzi zastrzeżenia stan stropu.
K.Sosnowski – proponował, aby załatwiać mieszkania socjalne w budynku Scholar, bo czy w 

Internacie czy w Scholar inwestycja będzie na podobnym poziomie.
Z-ca Burmistrza – stwierdził, że koncepcja części Internatu zawierała też część drugą. Teraz 

jesteśmy  przed  takim  faktem,  że  pierwsza  część  jest  ztermomodernizowana.  Po  to 
budujemy mieszkania komunalne,  aby pozyskać mieszkania socjalne.  Ta część będzie 
sprzedana  i  środki  przeznaczy  się  na  remont  MOPS.  W  budynku  internatu  ZSP  są 
najniższe koszty uzyskania mieszkań komunalnych.

A.Styczyński – proponował, aby nie spieszyć się, bo niedawno spore środki wydano na ten 
cel.

J.Harłacz – powiedział, że Miasto nie musi kupować budynków od Starostwa. 
K.Sosnowski – pytał co z ludźmi, którzy nie płacą czynszu?
J.Leszczyk  –  stwierdził,  że  najpierw  należy  zobaczyć  co  z  umową,  bo  to  nauczanie  i 

zasygnalizować,  aby zająć się sprawą szkoły.
J.Harłacz – powiedział, że w umowie jest 3 m-czny okres wypowiedzenia. Radny uważa, że 5 

tys. zł za najem szkoły to zbyt mała kwota. 
 St.Hatłas  – poinformował, że w czerwcu wygasa umowa samoistnie.
J.Turnik – wniósł o rozważenie możliwości sprzedaży lub zmiany remontu budynku.

W wyniku dyskusji Komisja przegłosowała do Burmistrza Miasta wniosek podjęcie działań 
zmierzających  do  sprzedaży  budynku  wynajmowanego  dla  Scholar:  za-7,  przeciw-5, 
wstrzymało się-0. Wniosek przeszedł.

Ad 5

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 18.45 zakończono posiedzenie Komisji. 
Protokołowała: M.Z.

Przewodniczący  Komisji
       

              Janusz Turnik
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